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Z á p i s n i c a 
z 2. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Krupine, konaného dňa  

26. februára 2025 o 13.00 hod. vo veľkej zasadacej miestnosti Mestského úradu 
v Krupine 

___________________________________________________________________ 
 
Prítomní: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. 
Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Albert Macko, Mgr. 
Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec  
Ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
Neprítomní: Mgr. Anna Surovcová, Ing. Adrián Macko 
Primátor mesta: Ing. Radoslav Vazan  
Prednosta mestského úradu: Ing. Ján Šufliarský 
Hlavná kontrolórka mesta: Ing. Marta Murínová  
Právnik mesta: JUDr. Ela Kocková 
Vedúci oddelení MsÚ 
 
Bod 1:  Otvorenie 
 
 Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Krupine otvoril a viedol Ing. Radoslav 
Vazan, primátor mesta. Privítal prítomných a skonštatoval, že zasadnutie bolo 
zvolané v zmysle zákona č. 369/90 Zb. v znení neskorších predpisov, počet 
prítomných poslancov je 9 a je uznášania schopné.  
 
Primátor mesta oboznámil prítomných so zverejneným programom zasadnutia a dal 
o programe hlasovať: 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 9/2025-MsZ                                                      
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
program zasadnutia tak, ako bol zverejnený v pozvánke na MsZ:  
  1.      Otvorenie – primátor mesta 
  2.      Správa o činnosti Mestskej polície v Krupine - náčelník MsP 
  3.     Návrh VZN mesta Krupina č../2025 o výške správneho poplatku za použitie pyrotechnických 
........ ..výrobkov na území Mesta Krupina  – Ing. Adriana Žabková  
  4.     Návrh VZN mesta Krupina č../2025 ktorým sa mení a dopĺňa VZN Mesta Krupina č.6/2023 o 
...........určení výšky príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, 
,,,,,,,,,,,ktorých zriaďovateľom je Mesto Krupina  – Ing. Adriana Žabková 
  5.    Návrh VZN mesta Krupina č../2025 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na vymedzených 
.........úsekoch miestnych ciest na území mesta Krupina – Ing. Norbert Kemp   
  6.      Výstupy z komisií: 
          -  Komisia pre školstvo, mládež, kultúru, šport a verejný poriadok 
          - Komisia rozvoja mesta    - Oddelenie správy majetku mesta – Ing. Žaneta Maliniaková 
                                                  - Oddelenie výstavby, ŽP a rozvoja mesta – Ing. Norbert Kemp  
                                                  - Oddelenie projektového manažérstva – Ing. Ján Šufliarský  
                                                  - Oddelenie školstva – Ing. Adriana Žabková    
                                                  - Ekonomické oddelenie – Ing. Katarína Slúková 
          - Komisia Človek - človeku – Výročná správa ZPOZ za obdobie 01-12/2024 
   7.  .  Výročná správa hlavnej kontrolórky mesta Krupina za rok 2024 – Ing. Marta Murínová 
   8.   . .Správy z kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta v zmysle Plánu o kontrolnej činnosti na 
............I. polrok 2025 – Ing. Marta Murínová 
   9.   .Správa z kontroly preverenia podmienok pre prijatie návratných zdrojov financovania Mesta 
...........Krupina  k 31.12.2024 – Ing. Marta Murínová 
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   10.  .Rôzne . 
   11.   Záver . 

a to 9 hlasmi z 9 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Albert Macko, Mgr. Martin 
Selecký, Mgr. Michal Strelec 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomní: Mgr. Anna Surovcová, Ing. Adrián Macko 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Návrh na úpravu programu: 
Mgr. Marián Hecl- doplnil ako bod č. 2- Správa o činnosti Mestskej rady Hlasovanie: 
za: 9 z 9 prítomných poslancov  
Prednosta MsÚ- doplnil do bodu č. 6 b3)- Výstup z Komisie rozvoja mesta- 
Oddelenie projektového manažérstva- ,,Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 
športovej infraštruktúry“ Hlasovanie: za: 9 z 9 prítomných poslancov 
Hlavná kontrolórka- doplnila do bodu č. 9- Správu z kontroly rezervného fondu 
Hlasovanie: za: 9 z 9 prítomných poslancov 
Ing. Kemp- navrhol, aby sa pri bode č. 5 Návrh VZN mesta Krupina č../2025 o 
dočasnom parkovaní motorových vozidiel na vymedzených úsekoch miestnych ciest 
na území mesta Krupina udelilo slovo p. Dendišovej na základe jej žiadosti  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 10/2025-MsZ                                                      
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
upravený program zasadnutia tak, ako bolo navrhnuté 
  1.       Otvorenie – primátor mesta   
  2.       Správa o činnosti Mestskej rady- primátor mesta 
  3.       Správa o činnosti Mestskej polície v Krupine - náčelník MsP 
  4.  ..  Návrh VZN mesta Krupina č../2025 o výške správneho poplatku za použitie pyrotechnických 
............výrobkov na území Mesta Krupina  – Ing. Adriana Žabková  
  5.      Návrh VZN mesta Krupina č../2025 ktorým sa mení a dopĺňa VZN Mesta Krupina č.6/2023 o 
............určení výšky príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, 
............ktorých zriaďovateľom je Mesto Krupina  – Ing. Adriana Žabková 
  6.  .Návrh VZN mesta Krupina č../2025 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na 
............vymedzených úsekoch miestnych ciest na území mesta Krupina – Ing. Norbert Kemp   
  7.       Výstupy z komisií: 
          -  Komisia pre školstvo, mládež, kultúru, šport a verejný poriadok 
          - Komisia rozvoja mesta    - Oddelenie správy majetku mesta – Ing. Žaneta Maliniaková 
                                                  - Oddelenie výstavby, ŽP a rozvoja mesta – Ing. Norbert Kemp  
                                                  - Oddelenie projektového manažérstva – Ing. Ján Šufliarský  
                                                  - Oddelenie školstva – Ing. Adriana Žabková    
                                                  - Ekonomické oddelenie – Ing. Katarína Slúková 
         - Komisia Človek-človeku – Výročná správa ZPOZ za obdobie 01-12/2024 
   8.  . Výročná správa hlavnej kontrolórky mesta Krupina za rok 2024 – Ing. Marta Murínová 
   9.   . Správy z kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta v zmysle Plánu o kontrolnej činnosti na I. 
........ .polrok 2025 – Ing. Marta Murínová 
  10.  Správa z kontroly preverenia podmienok pre prijatie návratných zdrojov financovania Mesta 
..........Krupina  k 31.12.2024 – Ing. Marta Murínová 
   11.  .Rôzne . 
   12.   Záver . 

a to 9 hlasmi z 9  prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
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za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Albert Macko, Mgr. Martin 
Selecký, Mgr. Michal Strelec 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomní: Mgr. Anna Surovcová, Ing. Adrián Macko 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Primátor mesta navrhol členov návrhovej komisie v zložení: 
Mgr. Anna Borbuliaková, Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Martin Selecký 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 11/2025-MsZ                                                      
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
členov návrhovej komisie Mestského zastupiteľstva v zložení:   
Mgr. Anna Borbuliaková, Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Martin Selecký 
a to 9 hlasmi z 9  prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Albert Macko, Mgr. Martin 
Selecký, Mgr. Michal Strelec 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomní: Mgr. Anna Surovcová, Ing. Adrián Macko 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Za overovateľov zápisnice primátor mesta určil: 
prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Mgr. Michal Strelec 
 
Zapisovateľka:  
Ing. Tatiana Homolová 
 
Bod 2: Správa o činnosti Mestskej rady v Krupine - primátor mesta 
 
Primátor mesta oboznámil prítomných o zasadnutí Mestskej rady, ktorá sa konala 
dňa 19.2.2025 o 15.00 hod. Oboznámil prítomných o dôležitých témach, ktoré vzišli 
zo zasadnutia Mestskej rady v Krupine. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 12/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
b e r i e   n a   v e d o m i e 
Správu o činnosti Mestskej rady v Krupine, ktorá sa konala 19.2.2025.  

a to 10 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Albert Macko, Mgr. Martin 
Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Ing. Adrián Macko 
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ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu  
Rozprava: 
Mgr. Marián Hecl- doplnil k Správe o činnosti Mestskej rady ohľadom nezrovnalosti 
pri dávke v hmotnej núdzi- stala sa chyba pri pomoci s palivovým drevom, Mestské 
lesy nezvolili trojnásobok, ale len jeden násobok, chyba je na nás na Komisii, 
musíme si dať do budúcna pozor, aké paragrafy píšeme, nemalo to byť toľko peňazí, 
musíme sa vyvarovať tomu, aby sa to už nestalo 
Primátor mesta- záver z Mestskej rady bol, že vo forme palivového dreva sa dávka 
nebude  poskytovať, je možnosť poskytnúť finančnú dávku do max 100 € 
Mgr. Anna Borbuliaková- k oceňovaniu športovcov- upraviť Štatút mesta- teraz sa 
upraví len uznesenie a návrh nového štatútu pripraví p. Lukáč 

 Úloha: upraviť Štatút mesta ohľadom oceňovania- p. Lukáč 
 
Bod 3: Správa o činnosti Mestskej polície v Krupine - náčelník MsP 
 
Martin Gabera-  Predložil Správu o činnosti Mestskej polície v Krupine za obdobie od 
01.07.2024 do 31.12.2024 /+ za celý rok 2024 / 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu  
Rozprava: 
Mgr. Marián Hecl- dal dotaz, či sa bude v tomto roku pokračovať v hľadaní štvrtého 
Mestského policajta  
Náčelník MsP- rok 2024 bol neúspešný, budeme sa snažiť o to aj tento rok, nenašiel 
sa vhodný kandidát  
Ing. Jaroslav Bellák- dotaz na platené parkovanie- či to zásadne ovplyvnilo prácu 
Mestských policajtov, niečo ste robili doteraz a teraz máte ďalšiu aktivitu, či Mestská 
polícia zvláda všetky povinnosti, ako má  
Náčelník MsP- je problematické to zvládnuť trom policajtom, niektoré veci museli ísť 
do úzadia, spolupracujeme so štátnou políciou 
Ing. Jaroslav Bellák- aby neostali tie dôležité vecí v úzadí na úkor plateného 
parkovania 
Mgr. Anna Borbuliaková- živé ploty pri chodníkoch, cestách- či boli upozornení 
obyvatelia, že na niektorých miestach im prerastajú stromčeky na chodník, 
problematické prechádzanie chodcov a zlá viditeľnosť áut, ak nie, treba ich 
upozorniť, aby si na jar upravili živé ploty, chodník by mal byť prístupný, druhá 
otázka- útulok pre zvieratá- spolupráca Mestskej polície so SOŠOaS, či to bude 
fungovať, alebo sa to zavrhlo  
Náčelník MsP- spoluprácu budeme chcieť využiť, útulky sú preplnené, budeme to 
brať, ako krízové centrum, otázka ohľadom zeleni- keď sa s tým stretneme, tak 
upozorňujeme obyvateľov, je na webovej stránke oznam o úprave priestorov pri 
svojich domoch 

 Úloha: Živé ploty pri chodníkoch- upozornenie pre obyvateľov, aby 
zabezpečili viditeľnosť, kontrola chodníkov v meste   

Ing. Albert Macko- dal dotaz ohľadom výberových konaní na príslušníka Mestskej 
polície, prečo sa nikto nevybral  
Náčelník MsP- prebehlo sedem výberových konaní, prihlásili sa do nich štyria 
uchádzači, ale ani jeden z nich neprešiel výberovým konaním  
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Primátor mesta- doplnil k výberovým konaniam na príslušníka- zvyšovali sme plat, 
evidentný záujem o pôsobenie v tejto zložke nie je, budeme sa snažiť doplniť 
príslušníka  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 13/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
b e r i e   n a   v e d o m i e 
Správu o činnosti Mestskej polície v Krupine za obdobie od 01.07.2024 do 
31.12.2024 /+ za celý rok 2024/. 

a to 10 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Albert Macko, Mgr. Martin 
Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Ing. Adrián Macko 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Bod 4: Návrh VZN mesta Krupina č../2025 o výške správneho poplatku za 
použitie pyrotechnických výrobkov na území Mesta Krupina  – Ing. Adriana 
Žabková 

 

Ing. Žabková- Prijatím zákona č.330/2023 Z.z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon 
č.58/2014 Z.z., o výbušninách, výbušných predmetoch a munícii a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a o zmene zákona 
Slovenskej národnej rady č. 372/1990 Zb. o priestupkoch v znení neskorších 
predpisov došlo k zmene zákona č. 58/2014 Z.z. o  výbušninách, výbušných 
predmetoch a munícii a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 
predpisov. 
Zákon o výbušninách v§ 53 ods.2 ustanovuje kategórie a druhy pyrotechnických 
výrobkov, ktorých používanie je priamo zo zákona celoročne zakázané / niektoré 
kategórie F2 a F3 ako petardy, batérie petárd, míny, výmetnice a pod. / 
Ostatné pyrotechnické výrobky kategórie F2 a F3 , ktoré nie sú zo zákona zakázané, 
je možné podľa ustanovenia § 53ods.4 zákona o výbušninách použiť len v období od 
31. Decembra príslušného kalendárneho roka do 1. Januára nasledujúceho 
kalendárneho roka podľa pravidiel uvedených v tomto ustanovení a to: 

 31. decembra v čase od 18:00 hod. do 24:00 hod. a 1 januára v čase od 00:00 

hod. do 02:00 hod., 

 na miestach minimálnej vzdialenosti  250 m od zariadení a lokalít ako 

nemocnice, liečebne, hospice, domovy ošetrovateľskej starostlivosti, 

zariadenia sociálnych služieb, karanténnej stanice, útulku a záchranného 

centra pre zvieratá, veterinárnej kliniky s časťou pre hospitalizáciu zvierat, 

registrovaného chovného zariadenia s chovom hospodárskych zvierat, 

zoologickej záhrady, zariadenia na záchranu chránených živočíchov alebo 

iného zariadenia na držbu a chov voľne žijúcich živočíchov v zajatí. 

Ustanovenie § 53 ods.3 zákona o výbušninách umožňuje obci z dôvodu ochrany 
verejného poriadku všeobecne záväzným nariadením obmedziť alebo úplne zakázať 
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používanie výrobkov kategórie F2,F3, P1 a T1 na území mesta alebo v jeho častiach 
nad rámec obmedzenia podľa zákona o výbušninách, avšak aj v prípade 
celoročného zákazu použitia všetkých pyrotechnických výrobkov na území mesta, 
môže FO alebo PO podľa § 53 ods.5 zákona o výbušninách, v období od 02. januára 
do 30. decembra, požiadať mesto o udelenie súhlasu na použitie pyrotechnických 
výrobkov kategórie F2 a F3, ktorých použitie nie je zakázané. 
Ak mesto udelí súhlas na použitie pyrotechnických výrobkov podľa ustanovenia § 53 
ods.5 a ods.6 je povinné túto informáciu zverejniť aj na svojom webovom sídle ako aj 
na úradnej tabuli v súlade s ust. §53 ods. 8 zákona o výbušninách. 
V súvislosti s ustanovením §53 ods.5 zákona o výbušninách Mesto Krupina 
predkladá návrh všeobecne záväzného nariadenia ktorým určuje správny poplatok 
vo výške 100,- €, ktorý žiadateľ uhrádza pri podaní žiadosti o súhlas podľa § 53 
zákona o výbušninách na použitie pyrotechnických výrobkov kategórie F2 a F3, 
ktorých použitie nie je podľa zákona o výbušninách v období od 02.januára do 30. 
decembra zakázané.  
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu  
Rozprava: 
Mgr. Marián Hecl- nevidí dôvod, aby sme menili zákon o pyrotechnike, aj tak si 
spraví každý po svojom, týmto len dáme ľudom šancu, aby si robili ohňostroje 
Právnička mesta- my podľa zákona musíme stanoviť poplatok, alebo celkový zákaz 
na území mesta 
 
Poslanci prijali: 
VZN č. 1/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
v y d á v a 
Všeobecné záväzné nariadenie mesta Krupina č. 1/2025, o výške správneho 
poplatku za použitie pyrotechnických výrobkov na území Mesta Krupina.   
a to 9 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Július 
Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. 
Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: Mgr. Marián Hecl 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Ing. Adrián Macko 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Bod 5: Návrh VZN mesta Krupina č../2025 ktorým sa mení a dopĺňa VZN Mesta 
Krupina č. 6/2023 o určení výšky príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v 
školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je Mesto Krupina  – 
Ing. Adriana Žabková 

 

Ing. Žabková- Navrhujeme doplniť do VZN nový Článok, ktorý rieši prerušenie 
vyučovania a prevádzky škôl a školských zariadení. 
Reagujeme na nedávny stav kedy boli základné školy a materská škola uzatvorené 
Regionálnym úradom verejného zdravotníctva pre zvýšenú chorobnosť. 
 
Legislatíva zákon 245/2008 Z.z. o výchove a vzdelávaní, uvádza: 
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Podmienky zníženia, zvýšenia alebo odpustenia príspevku určí zriaďovateľ, ak 
je zriaďovateľom obec, podmienky zníženia, zvýšenia alebo odpustenia 
príspevku určí všeobecne záväzným nariadením. 
V platnom Všeobecne záväzné nariadenia Mesta Krupina č.6/2023 o určení výšky 
príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, 
ktorých zriaďovateľom je Mesto Krupina doplnenom VZN č. 3/2024 a VZN č.11/2024 
máme riešené neuhrádzanie príspevku resp. úhrada alikvotnej časti v nasledovných  
prípadoch: 

 Príspevok na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť ŠKD, ZUŠ, CVČ, ŠJ  sa 

neuhrádza ak o to zákonný zástupca žiaka písomne požiada a je členom 

domácnosti, ktorej sa poskytuje pomoc v hmotnej núdzi. 

 Osobitné ustanovenia počas trvania mimoriadnej situácie, núdzového stavu 

alebo výnimočného stavu 

Pri Materskej škole ak nedochádzalo dieťa do materskej školy v čase školských 
prázdnin alebo bola prerušená prevádzka materskej školy zapríčinená zriaďovateľom 
alebo inými závažnými dôvodmi, v týchto prípadoch uhrádza zákonný zástupca 
pomernú časť určeného príspevku. 
 
Poslanci prijali: 
VZN č. 2/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
v y d á v a 
Všeobecné záväzné nariadenie mesta Krupina č. 2/2025, ktorým sa mení a dopĺňa 
Všeobecne záväzné nariadenia Mesta Krupina č. 6/2023 o určení výšky príspevkov 
na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých 
zriaďovateľom je Mesto Krupina. 
a to 10 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Albert Macko, Mgr. Martin 
Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Ing. Adrián Macko 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Bod 6: Návrh VZN mesta Krupina č. .../2025 o dočasnom parkovaní motorových 
vozidiel na vymedzených úsekoch miestnych ciest na území mesta Krupina – 
Ing. Norbert Kemp   
 
Ing. Kemp- Z dôvodu čiastočných zmien v systéme schváleného plateného 
parkovania na vybratých úsekoch miestnych ciest v meste Krupina, v nadväznosti na 
vydané protesty prokurátorov k VZN v iných mestách, ako aj Okresným dopravným 
inšpektorátom OR PZ SR vo Zvolene schválený pasport dopravného značenia pre 
platené parkovanie je potrebné zrušiť pôvodne vydané VZN meste Krupina č. 5/2024 
a nahradiť ho novým. V novom VZN sa upúšťa najmä od oslobodení od spoplatnenia 
a úprave možností zriadenia vyhradeného parkovania a parkovanie s obmedzením. 
V grafickej prílohe nového VZN sa mení rozsah zóny plateného parkovania, kde sa 
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časť ulice Sládkovičova vedená poza Mestský úrad Krupina vypúšťa. Spôsob platby 
a úhrady za jednotlivé definované spôsoby parkovania sa nemení. 
Zavedenie systému splateného parkovania na vybratých úsekoch bolo schválené 
uznesením Mestského zastupiteľstva v Krupine č. 84/2024 zo dňa 24.04.2024. 
Na základe uvedených skutočností je na Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
predkladaný návrh VZN v nižšie uvedenom znení. 
Návrh VZN bol dňa 22.01.2025 zverejnení predpísaným spôsobom na 
pripomienkovanie. V stanovenom termíne neboli doručené žiadne pripomienky. 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu  
Rozprava: 
Primátor mesta- musíme si povedať do akej miery ideme otvárať prijaté VZN, či sa 
idú dávať dole značky, vracať peniaze za vyhradené miesta, abonentné karty, atď... 
VZN je pripravené na základe podnetov prokurátora, aby nebolo napadnuteľné, 
slovíčko „oslobodené“ sme z návrhu VZN odstránili, požiadavka podnikateľov 
nesúvisí s prijatým VZN, nebola to pripomienka k VZN, musíme sa tým zaoberať 
zvlášť na Komisii, pre nás je prijatý parkovací systém, ktorý funguje len 2 mesiace, 
a už ho chceme meniť, tieto veci medzi sebou nesúvisia, ak teda nechceme meniť 
celý systém parkovania  
Ing. Kemp- toto VZN nebolo pripomienkované, nikto nepripomienkoval sumy ani 
zavedený systém  
Mgr. Marián Hecl- ja som si prešiel podnikateľov na námestiach, klesajú im tržby po 
zavedení plateného parkovania, malý obchodníci začínajú trpieť, povedali že o 60 % 
im klesli tržby, diskusia s podnikateľmi by mala byť, mali by sme sa snažiť im 
vyhovieť, sú to naši ľudia a dotvárajú kolorit nášho mesta s tými obchodmi, platené 
parkovanie má svoj význam,  ľudia čo tu pracujú, aby ich toto rozhodnutie neprinieslo 
do krachu  
Mgr. Michal Strelec- treba viac času na objektívne zhodnotenie plateného 
parkovania, ak ideme upravovať VZN skrz tých vecí, ktoré sa spomenuli, chcel by 
mať všetky potrebné informácie pri rozhodovaní, teraz na rokovaní Mestského 
zastupiteľstva to nie je možné riešiť a ešte po tak krátkom čase zavedenia plateného 
parkovania, jedna z vecí je prvá pol hodina zadarmo, ktorú požadujú, je možné si 
kúpiť pol hodinu v systéme zadarmo, toto zavedenie plateného parkovania sme 
nezavádzali s vidinou zárobku, ale chceli sme eliminovať dlhodobé státie, dal dotaz- 
v akom štádiu je zjednosmernenie ulíc v meste, a či je možné zaviesť pol hodinu 
zadarmo a vyriešiť podnikateľov  
Mgr. Anna Borbuliaková- vyvesíme VZN, prerokujeme ho na Komisii a ideme ho 
znovu prerokovávať, každý mal priestor ho pripomienkovať, či poslanci alebo 
občania, na komisii sa to mohlo zapracovať a mohol byť hotový materiál 
Primátor mesta- máme problém, že ľudia sa ozývajú po termínoch, za chvíľu budeme 
mať interaktívnu tabuľu, aj takýmto spôsobom ešte prispejeme, aby občania mali 
zdroj k informáciám, stým to sme sa mali zaoberať na komisii, k parkovaniu sa 
venujeme 3 roky, spojazdnili sme systém pred 2 mesiacmi a dali sme mu len 2 
mesiace a ideme ho zas upravovať, dôležitá vec je- menia sa nákupné návyky 
obyvateľov- internetové nakupovanie, ku poklesu tržby o 60%- či videli poslanci 
porovnanie poklesu tržieb z minulého roka z januára a tohto, či je to relevantný údaj 
Ing. Albert Macko- Tesko isto zavedie polhodinu zadarmo na lístok, ale budú mať 
osadenú rampu, to námestie bolo zapchaté, ale parkovanie sa tu rozvíja a ukazuje 
nám to plusy a mínusy, nebolo našim cieľom, aby sme autá z parkovacích miest 
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úplne vyhnali, chápem podnikateľov, že je to obmedzujúce pre zákazníkov, na 
začiatku programu dáme slovo p. Dendišovej, povie nám poznatky podnikateľov  
Poslanci udelili slove p. Dendišovej- doniesla do podateľne Mesta Krupina názor 
podnikateľov, prehodnotiť požiadavky, pol hodinu parkovania pre zákazníkov 
požadujú zadarmo  
Ing. Augustín- konateľ Mestského bytového podniku- odpoveď na otázky poslanca 
Mgr. Strelca- ciele plateného parkovania sme naplnili, nevyhnali sme ľudí z mesta, 
štatistika- ešte nevieme vyhodnotiť február, keďže je diametrálne odlišný od januára, 
k možnostiam bezplatného parkovania- predložili sme aj túto možnosť, bezplatné 
lístky treba zaplatiť, musí ich zaplatiť mesto- preto sa od toho ustúpilo, preveroval si 
informácie so spoločnosťou- uviedol príklad Trenčín- je to výrazný pokles tržieb, 
poplatky za bezplatné lístky nás dovedú do mínusu, vie si predstaviť návrh- 
umožníme bezplatný lístok, ale nech si za to zaplatia dotknutý podnikatelia, aby 
Mesto nebolo v takej strate 
Mgr. Július Korčok- jedná sa o poplatok prevádzkovateľovi- za vytlačenie lístka je 
náklad a plus náklad na parkomat  
Primátor mesta- v momentálnej situácii, keď majú podnikatelia zaplatené vyhradené 
parkovanie, nie je možné zaviesť bezplatný lístok a meniť zavedený systém  
Ing. Augustín- ak by sa pristúpilo k úprave a doriešeniu bezplatnej pol hodiny, musí 
sa to zaviesť od budúceho roka, po mesiaci nemáme relevantné údaje na 
vyhodnotenie  
Ing. Kemp- zavedenie zjednosmernenia ulíc- začíname Hornou ul., Dionýza Štúra,.... 
značky sú nakúpené, čaká sa na vyjadrenie dopravného policajta 
Primátor mesta- do vysvetľoval k VZN- jedná sa len o úpravu a zosúladenie 
zákonného stavu, sú tam doplnené len podmienky prevádzkovania 

 Úloha: Ing. Kemp, Martin Gabera- zjednosmernenie ulíc- priorita,  

 Úloha: Ing. Kemp- pripraviť VZN o zásobovaní 

 Úloha: Ing. Kemp- pripraviť cenovú ponuku do Komisie na čidlá na 
parkovacie miesta 

 Úloha: Žiadosť o prehodnotenie od podnikateľov- riešiť na Komisii 
rozvoja mesta, pripraviť návrhy, ako vyjsť v ústrety podnikateľom, 
spropagovať záchytné parkovisko /tabuľky, fb, tabuľa na moste, 
zrealizovať opatrenia, zjednosmernenie ulíc, osadiť tabule, urobiť 
opatrenia Horná ul., Kuzmányho ul., atď.  

 
Poslanci prijali: 
VZN č. 3/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
v y d á v a 
Všeobecné záväzné nariadenie mesta Krupina č. 3/2025 o dočasnom parkovaní 
motorových vozidiel na vymedzených úsekoch miestnych ciest na území mesta 
Krupina. 
a to 9 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július 
Korčok, Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal 
Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Ing. Jaroslav Bellák 
neprítomný: prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
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Bod 7: Výstupy z komisií 
 
7 a) Výstup z Komisie pre školstvo, mládež, kultúru, šport a verejný poriadok 
konanej dňa 6.2.2025: 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 14/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
oceňovanie za mimoriadne športové úspechy: 
- ocenenie Osobnosť športu (za mimoriadny alebo aj dlhodobý prínos v oblasti   
športu) 
- ocenenie Športovec roka (za mimoriadne športové výkony v uplynulom roku) 
- ocenenie Športový kolektív roka (za mimoriadne kolektívne športové výkony v 
uplynulom roku) 
Udelenie ceny a hodnoty vecnej ceny je v kompetencii primátora mesta. Oceňovanie 
bude realizované v rámci obradov Zboru pre občianske záležitosti v spolupráci s 
príslušnou komisiou. 
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu  
Rozprava: 

 Úloha: Zmena Štatútu mesta- Oceňovanie Osobnosť športu doplniť- 
pripraviť na Komisiu, aby všetky ocenenia boli zahrnuté v Štatúte mesta 

 
Dôvodová správa:  
Mestská rada odporučila upraviť kritériá oceňovania športovcov, športových 
kolektívov a osobností športu, a to s ohľadom na potrebu špecifikácie jednotlivých 
ocenení. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 15/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
udeliť ocenenie Osobnosť športu za rok 2024 týmto osobnostiam:  
- Ladislav Pásztor – šach  
- Ing. Štefan Tóth – stolný tenis  
- Ján Wahlandt – tenis  
- Mgr. Ján Lapin – volejbal,  
udeliť ocenenie Športovec roka za rok 2024 menovaným:  
- Alex Dado – karate  
- Samuel Fürhoffer – atletika  
- Michal Rašner – lukostreľba  
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udeliť ocenenie Športový kolektív roka za rok 2024 uvedeným:  
- duo Vanesa Loncová a Linda Vicianová – hip-hop  
- Futbalové družstvo kategórie U11 MFK Krupina – futbal. 
a to 9 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin 
Selecký, Mgr. Michal Strelec 
proti: 0 
zdržal sa: Mgr. Július Korčok 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Osobnosti boli na ocenenie navrhnuté klubmi alebo občanmi, pričom komisia 
posúdila návrhy a odporučila oceniť vyššie uvedené osobnosti. 
Mestská rada navrhla oceniť všetkých pôvodne navrhnutých športovcov a športové 
kolektívy. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 16/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
udelenie Ceny Jána Amosa Komenského v roku 2025 týmto osobnostiam: 
- Mgr. Milota Maľová 
- Mgr. Viera Balková 
- Mgr. Eva Nemčeková 
- Antónia Palčovičová 
- RNDr. Viera Holíková 
- Martina Húsková 
spolu s finančným darom vo výške 100,- €/osoba. 
a to 10 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec  
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Komisia posúdila návrh na ocenenie vyššie uvedených osobností, pričom navrhla ich 
ocenenie, vrátane finančného daru. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 17/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
b e r i e   n a   v e d o m i e 
výzvu na zasielanie návrhov na ocenenie osobností Krupiny podľa Štatútu mesta 
Krupina (do 31. marca 2025). 
a to 10 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
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za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec  
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Primátor mesta a predseda príslušnej komisie každoročne vyhlasujú výzvu na 
ocenenie cenami mesta (Cena mesta Krupina, Cena primátora mesta Krupina, 
Čestné občianstvo ai.), ktoré boli zvyčajne udeľované počas slávnostného MsZ v 
rámci Dní mesta Krupina. 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu  
Rozprava: 
Mgr. Michal Strelec- dal dotaz k prerozdeleniu dotácii, či sa ešte môžu sumy 
jednotlivým žiadateľom upravovať, lebo boli rôzne návrhy 
Mgr. Martin Selecký- na Komisii sme dali návrh, aby sumy upravila Mestská rada, 
podľa doplnených informácii, ktoré požadovala Komisia doplniť /zohľadnenie 
prenájmu priestorov atď.,../ toto bola výnimka, že sa sumy nestanovili na Komisii  
Primátor mesta- poslanci potrebujú čo najviac informácii, ktoré boli do finálnej tabuľky 
doplnené, priestory nie sú zadarmo, je to súčasť dotácie, musí to byť napísané aj 
v dotačnej zmluve- koľko spolu dávame aj na činnosť, aj na prenájom priestorov, 
upozornili sme na to, že nemáme na spolufinancovanie projektov 
Mgr. Marián Hecl- tieto doplnené údaje sme mali dostať pred zasadnutím, informácie 
sme dostali len na rokovanie Mestského zastupiteľstva 
Mgr. Július Korčok- z Komisie vyšiel výstup a zmenilo sa to, tieto materiály mali prísť 
na Komisiu a tam sa finálne prerokovať, Mestská rada znižovala dotácie, ktoré sme 
navrhli na Komisii, nesúhlasí s prerozdelením financií podľa návrhu Mestskej rady 
Primátor mesta- vyjadrenie k Atletickému klubu- pre činnosť klubu išlo už veľa 
financií a vybudovalo sa všetko čo bolo treba, nemôže sa zabudnúť na peniaze, ktoré 
sa dávajú na prevádzkovanie, Elitu sme nevytvorili priestor na tancovanie, ale 
atlétom áno, futbalistom tiež, treba rovnomerne podporiť kluby aj na nájmoch, na 
dospelých futbalistov nedávame celkovú čiastku, to je aj pre deti, dotácia zahŕňa 
poplatky pre všetky kategórie futbalu  
Mgr. Marián Hecl- musíme byť objektívni pri rozdeľovaní dotácii, dodržiavať, aby 
materiály boli kompletne zaslané na komisiu, pri prerozdeľovaní dotácii nastala 
výnimka, že výsledné sumy ešte upravila Mestská rada  
Mgr. Michal Strelec- vybudované športoviská musíme rátať, ako súčasť dotácie, 
teraz sa to vyčíslilo v tabuľke, ktorú sme dostali len na rokovanie Mestského 
zastupiteľstva, teraz počas zastupiteľstva sa nedajú tieto doplnené údaje reálne 
zhodnotiť, tie čísla si treba pozornejšie pozrieť a niektoré údaje doplniť, za 
športoviská sú vďačný všetci, nie len športové kluby, ale aj verejnosť, atletický klub 
nie je jediný, ktorý využíva Športový štadión, tabuľku sme mali dostať pred Komisiou, 
aby sme mali dostatok času na prerozdelenie podľa spravodlivého kľúča 
Primátor mesta- tabuľka bola doplnená o údaje k jednotlivým klubom, aby poslanci 
mali čo najviac informácii k rozhodovaniu, čísla sú vytiahnuté z rozpočtu, treba 
pripraviť na Komisiách spravodlivý kľúč rozdeľovania dotácii 
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Mgr. Anna Surovcová- navrhla ukončiť diskusiu, Mestská rada prihliadala na 
požiadavky, Mgr. Búryová vypracovala tabuľku s návrhom dotácii, ako výstup 
z Mestskej rady, navrhla stiahnuť z rokovania ak sa nedospeje k záveru 
Ing. Albert Macko- tiež navrhol ukončiť diskusiu  
Ing. Jaroslav Bellák- dal dotaz, kedy jednotlivé kluby dostanú vyplatené dotácie, či 
dostanú teraz, keď sa to schváli  
Ing. Slúková- nie až 30.6.2025, lebo nevieme aký bude vývoj podielových daní  
Mgr. Anna Borbuliaková- ak sa na Komisii dohodlo, že Mestská rada má rozhodnúť, 
najspravodlivejšie sme rozhodli, tak potom nechápem  prečo to neplatí 
Mgr. Martin Selecký- pristúpi sa k hlasovaniu za návrhy uznesení k dotáciám, ktoré 
vzišli z rokovania Mestskej rady  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 18/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
vyčleniť v rozpočte mesta Krupina na rok 2026 minimálne 35 000,- EUR pre 
rozdelenie dotácii podľa VZN č. 6/2022. 
a to 7 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Július 
Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec  
proti: 0 
zdržal sa: Mgr. Marián Hecl, Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Komisia posúdila požiadavky na dotácie a požiadavku ekonomického oddelenia MsÚ 
v Krupine na vyčlenenie maximálnej čiastky a rozhodla sa odporučiť minimálnu sumu 
vo výške 50 000,- EUR. 
Na návrh MsR k vyčleneniu FP v zmysle VZN 06/2022 na dotácie od roku 2026 bola 
suma upravená na výšku 35 000,- EUR, podľa návrhu MsR k prerozdeleniu dotácií 
na rok 2025 s navýšením o 1 000 €. 
Právomoc primátora mesta v zmysle VZN 06/2022 je použitie FP, t.j. 20% z celkovej 
sumy prerozdelených a schválených dotácií MsZ. 
 
Poslanci prijali: 
Návrh Uznesenia č. /2025-MsZ            UZNESENIE HLASOVANÍM NEBOLO PRIJATÉ                                                                                                                                                                 
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
dotáciu z rozpočtu mesta Krupina na rok 2025 podľa VZN č. 6/2022 pre Cyklistický 
klub Krupina vo výške 1 500,- EUR. 
a to 0 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: 0 
proti: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
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Dôvodová správa: 
Komisia posúdila požiadavku na dotáciu a odporučila schváliť sumu vo vyššie 
uvedenej výške. 
Mestská rada po oboznámení sa s informáciou o zrušení pretekov zo strany 
organizátora, zmenila odporúčanie komisie a neodporúča dotáciu schváliť. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 19/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
dotáciu z rozpočtu mesta Krupina na rok 2025 podľa VZN č. 6/2022 pre TJ ŠK 
Volejbalový klub vo výške 2 000,- EUR. 
a to 8 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin 
Selecký 
proti: 0 
zdržal sa: Mgr. Michal Strelec, Mgr. Július Korčok 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Komisia posúdila požiadavku na dotáciu a odporučila schváliť sumu vo výške 3 000,- 
EUR. 
Mestská rada navrhla vyššie uvedenú sumu. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 20/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
dotáciu z rozpočtu mesta Krupina na rok 2025 podľa VZN č. 6/2022 pre Slovenský 
zväz chovateľov ZO H. Nemce – Krupina vo výške 200,- EUR. 
a to 9 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin 
Selecký, Mgr. Michal Strelec 
proti: 0 
zdržal sa: Mgr. Július Korčok 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Komisia posúdila požiadavku na dotáciu a odporučila schváliť sumu vo vyššie 
uvedenej výške. 
Mestská rada súhlasila s navrhnutou sumou komisie a odporúča predložiť MsZ, tak 
ako je uvedené. 
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Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 21/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
dotáciu z rozpočtu mesta Krupina na rok 2025 podľa VZN č. 6/2022 pre TJ ŠK Klub 
slovenských turistov vo výške 100,- EUR. 
a to 8 hlasmi z 10  prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin 
Selecký 
proti: 0 
zdržal sa: Mgr. Michal Strelec, Mgr. Július Korčok 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Komisia posúdila požiadavku na dotáciu a odporučila schváliť sumu vo výške 200,- 
EUR. 
Mestská rada navrhla vyššie uvedenú sumu. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 22/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
dotáciu z rozpočtu mesta Krupina na rok 2025 podľa VZN č. 6/2022 pre Atletický klub 
Krupina, o.z. vo výške 4 000,- EUR (1. žiadosť). 
a to 8 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin 
Selecký 
proti: 0 
zdržal sa: Mgr. Michal Strelec, Mgr. Július Korčok 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Komisia posúdila požiadavku na dotáciu a odporučila schváliť sumu vo výške 6 000,- 
EUR. 
Mestská rada navrhla vyššie uvedenú sumu. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 23/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
dotáciu z rozpočtu mesta Krupina na rok 2025 podľa VZN č. 6/2022 pre Atletický klub 
Krupina, o.z. vo výške 700,- EUR (2. žiadosť). 
a to 10  hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec 
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proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Komisia posúdila požiadavku na dotáciu a odporučila schváliť sumu vo vyššie 
uvedenej výške. 
Mestská rada súhlasila s navrhnutou sumou komisie a odporúča predložiť MsZ, tak 
ako je uvedené. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 24/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
dotáciu z rozpočtu mesta Krupina na rok 2025 podľa VZN č. 6/2022 pre Krupinský 
tenisový klub – KTK vo výške 600,- EUR. 
a to 8 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin 
Selecký 
proti: 0 
zdržal sa: Mgr. Michal Strelec, Mgr. Július Korčok 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Komisia posúdila požiadavku na dotáciu a odporučila schváliť sumu vo výške 900,- 
EUR. 
Mestská rada navrhla vyššie uvedenú sumu. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 25/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
dotáciu z rozpočtu mesta Krupina na rok 2025 podľa VZN č. 6/2022 pre Združenie 
kresťanských seniorov klub Ka 6-03 vo výške 500,- EUR. 
a to 10  hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Komisia posúdila požiadavku na dotáciu a odporučila schváliť sumu vo vyššie 
uvedenej výške. 
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Mestská rada súhlasila s navrhnutou sumou komisie a odporúča predložiť MsZ, tak 
ako je uvedené. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 26/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
dotáciu z rozpočtu mesta Krupina na rok 2025 podľa VZN č. 6/2022 pre Jednotu 
dôchodcov Krupina vo výške 800,- EUR. 
a to 8 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin 
Selecký 
proti: 0 
zdržal sa: Mgr. Michal Strelec, Mgr. Július Korčok 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Komisia posúdila požiadavku na dotáciu a odporučila schváliť sumu vo výške 900,- 
EUR. 
Mestská rada navrhla vyššie uvedenú sumu. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 27/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
dotáciu z rozpočtu mesta Krupina na rok 2025 podľa VZN č. 6/2022 pre Základnú 
organizáciu JDS- klub dôchodcov učiteľov Krupina vo výške 400,- EUR. 
a to 10 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Komisia posúdila požiadavku na dotáciu a odporučila schváliť sumu vo vyššie 
uvedenej výške. 
Mestská rada súhlasila s navrhnutou sumou komisie a odporúča predložiť MsZ, tak 
ako je uvedené. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 28/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
dotáciu z rozpočtu mesta Krupina na rok 2025 podľa VZN č. 6/2022 pre Mestský 
stolnotenisový klub Krupina vo výške 600,- EUR. 
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a to 8 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin 
Selecký 
proti: 0 
zdržal sa: Mgr. Michal Strelec, Mgr. Július Korčok 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Komisia posúdila požiadavku na dotáciu a odporučila schváliť sumu vo výške 800,- 
EUR. 
Mestská rada navrhla vyššie uvedenú sumu. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 29/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
dotáciu z rozpočtu mesta Krupina na rok 2025 podľa VZN č. 6/2022 pre OZ FUN 
RUN vo výške 500,- EUR. 
a to 8 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin 
Selecký 
proti: 0 
zdržal sa: Mgr. Michal Strelec, Mgr. Július Korčok 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Komisia posúdila požiadavku na dotáciu a odporučila schváliť sumu vo výške 700,- 
EUR. Mestská rada navrhla vyššie uvedenú sumu. 
 
Poslanci prijali: 
Návrh Uznesenia č. /2025-MsZ            UZNESENIE HLASOVANÍM NEBOLO PRIJATÉ                                                                                                                                                                 
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
dotáciu z rozpočtu mesta Krupina na rok 2025 podľa VZN č. 6/2022 pre Bajkuj v 
Honte, o.z. vo výške 840,- EUR. 
a to 0 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: 0 
proti: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
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Dôvodová správa: 
Komisia a MsR posúdila požiadavku na dotáciu a neodporučila schváliť dotáciu 
vzhľadom na podnikateľský charakter podaného projektu (náhradné diely - 
požičiavanie bicyklov). 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 30/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
dotáciu z rozpočtu mesta Krupina na rok 2025 podľa VZN č. 6/2022 pre MFK Krupina 
vo výške 15 000,- EUR. 
a to 8 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin 
Selecký 
proti: 0 
zdržal sa: Mgr. Michal Strelec, Mgr. Július Korčok 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Komisia posúdila požiadavku na dotáciu a odporučila schváliť sumu vo výške 12 
000,- EUR. 
Mestská rada navrhla vyššie uvedenú sumu. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 31/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
dotáciu z rozpočtu mesta Krupina na rok 2025 podľa VZN č. 6/2022 pre FS Hont vo 
výške 800,- EUR. 
a to 8 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin 
Selecký 
proti: 0 
zdržal sa: Mgr. Michal Strelec, Mgr. Július Korčok 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Komisia posúdila požiadavku na dotáciu a odporučila schváliť sumu v sume 1 000,- 
EUR. 
Mestská rada navrhla vyššie uvedenú sumu. 
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Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 32/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
dotáciu z rozpočtu mesta Krupina na rok 2025 podľa VZN č. 6/2022 pre OZ THZ 
Carpona vo výške 800,- EUR. 
a to 8 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin 
Selecký 
proti: 0 
zdržal sa: Mgr. Michal Strelec, Mgr. Július Korčok 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Komisia posúdila požiadavku na dotáciu a odporučila schváliť sumu vo výške 1 000,- 
EUR. 
Mestská rada navrhla vyššie uvedenú sumu. 
 
Poslanci prijali: 
Návrh Uznesenia č. /2025-MsZ            UZNESENIE HLASOVANÍM NEBOLO PRIJATÉ                                                                                                                                                                 
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
dotáciu z rozpočtu mesta Krupina na rok 2025 podľa VZN č. 6/2022 pre Hontiansky 
Mariášový klub Krupina, o.z. vo výške 500,- EUR. 
a to 0 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: 0 
proti: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Komisia a MsR posúdila požiadavku na dotáciu a neodporučila schváliť dotáciu. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 33/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
dotáciu z rozpočtu mesta Krupina na rok 2025 podľa VZN č. 6/2022 pre OZ ELITE 
Dance Studio vo výške 7 000,- EUR. 
a to 8 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin 
Selecký 
proti: 0 
zdržal sa: Mgr. Michal Strelec, Mgr. Július Korčok 
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neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Komisia posúdila požiadavku na dotáciu a odporučila schváliť sumu vo výške 4 000,- 
EUR. 
Mestská rada navrhla vyššie uvedenú sumu. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 34/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
bezplatné poskytnutie areálu Športového štadióna mesta Krupina Slovenskému 
zväzu chovateľov ZO H. Nemce – Krupina na uskutočnenie VIII. ročníka chovateľskej 
výstavy v dňoch 15. – 20. 9. 2025, pričom náklady po celú dobu užívania bude 
znášať vlastník športového štadióna. 
a to 10 hlasmi z 10  prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Mesto Krupina môže poskytnúť areál štadióna aj bezplatne na verejnoprospešné a i. 
účely, pričom takéto poskytnutie je potrebné po prerokovaní v komisii schváliť 
uznesením MsZ v Krupine. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 35/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
upravené znenie Štatútu redakčnej rady Infolistov MsÚ v Krupine, s nasledovnými 
úpravami v Čl. 2 Ods. 2. 2. Zloženie redakčnej rady: 
- primátor mesta, 
- poslanci mestského zastupiteľstva (min. 2 poslanci) 
- zamestnanci mestského úradu – oddelenia kultúry (2 zamestnanci) 
- zamestnanec mestského úradu – asistentka primátora. 
a to 10 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
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Dôvodová správa: 
Vzhľadom na výsledky rokovania členov Redakčnej rady Infolistov MsÚ Krupina dňa 
5. 2. 2025, bola odporučená zmena, a to podľa požiadaviek primátora mesta 
Krupina, schválených členmi redakčnej rady a aj po posúdení členmi komisie. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 36/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
b e r i e   n a   v e d o m i e  
informáciu o výsledku rokovaní medzi zástupcami FS Hont a THZ Carpona vo veci 
zlúčenia súborov a to, že v budúcnosti zlúčenie oboch subjektov nevylučujú, ale v 
súčasnosti sa neplánujú zlúčiť. 
a to 10 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec 
proti: 0 
zdržal sa: 0  
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Subjekty sa viackrát na podnet vedenia mesta – primátora a aj na podnet vedenia 
príslušnej komisie stretli, no po vzájomných rozhovor napísali spoločnú zápisnicu (z 
9. 1. 2025), ktorá reflektuje skutočný stav v oboch subjektoch a medzi nimi 
navzájom. 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu  
Rozprava: 
p. Baculík- za THS Carpona- potrebujú viac peňazí na dotáciu, dotácia im je 
nedostatočná za prenájom priestorov  
Mgr. Oľga Búryová- keďže sme už odhlasovali dotácie, už o tomto nemôžeme 
odhlasovať, máte možnosť požiadať o dotáciu z fondu primátora, ale on už rozdelil 
časť financií zo svojho fondu na dofinancovanie klubom  
Mgr. Anna Borbuliaková- toto malo byť na komisii riešené 
Primátor mesta- všetky vstupné informácie k dotáciám sú dostupné, je rok na to, aby 
sa spravil spravodlivý kľúč k prerozdeleniu dotácii, treba sa tomu venovať v priebehu 
roka a zvolať kvôli tomu Komisiu, všetky vstupné údaje sú aj u ekonómky 

 Úloha: Ekonomické oddelenie- vyžiadať od riaditeľa ZŠ E. M. Šoltésovej 
vyúčtovanie Športovej haly za rok 2025- na začiatku roka 2026 predložiť  

 
7 b) Komisia rozvoja mesta - materiály  boli prerokované na zasadnutí komisii dňa 
18.2.2025 
 
7 b1) Výstup z Oddelenia správy majetku mesta – Ing. Maliniaková 
 
1. Návrh uznesenia pri riešení žiadosti o odkúpenie nehnuteľného majetku – budovy 
s.č. 1504, adresa Líška, 963 01 Krupina. 
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Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu  
Rozprava: 
Mgr. Anna Borbuliaková- na Komisii sme si povedali, že nechceme predávať túto 
nehnuteľnosť a do budúcna pripraviť koncept využitia tejto budovy, postupne začať s 
rekonštrukciu budovy 
Primátor mesta- základ je zrekonštruovať strechu, je to priorita 
Mgr. Marián Hecl- nedržať sa až tak tej budovy, keď škola je už niekoho iného 
Ing. Adrián Macko- je potrebné do tejto budovy investovať, súhlasí s tým, aby sa táto 
budova nepredala 
Primátor mesta- chceme na financovanie nájsť cudzie zdroje, vedúci dostali úlohu 
zaoberať sa tým, na čo by sme túto budovu mohli v budúcnosti využívať, pripraviť 
projekt, s ktorým by sme mohli ísť aj do fondov, strecha je kritická, ale budova je 
zdravá a dá sa z toho niečo solídne spraviť napríklad aj v spolupráci s našimi s.r.o.  
 
Poslanci prijali: 
Návrh Uznesenia č. /2025-MsZ            UZNESENIE HLASOVANÍM NEBOLO PRIJATÉ                                                                                                                                                                 
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
predaj nehnuteľného majetku vo vlastníctve Mesta Krupina, v zmysle zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí, menovite budovy s.č. 1504, evidovanej na LV č. 2952, 
ako bytový dom, na pozemku parcela KN C č. 5342/1 o výmere 4130 m2. 
Nehnuteľnosť sa nachádza v lokalite Líška, Krupina. 
a to 1 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za:  Mgr. Marián Hecl 
proti: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Július 
Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. 
Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
zdržal sa: 0  
neprítomný: 0 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Komisia rozvoja mesta na základe predloženej žiadosti o odkúpenie nehnuteľnosti, 
menovite budovy s.č. 1504, nachádzajúcej sa na adrese Líška 1504, Krupina, v 
súlade so Zásadami hospodárenia s majetkom mesta, podľa čl. 10 nevyhlásila 
nehnuteľný majetok za prebytočný majetok, a zároveň neodporúča predaj 
nehnuteľnosti – budovy s.č. 1504. 
Navrhuje, aby Mesto Krupina riešilo obstaranie projektovej dokumentácie pre 
rekonštrukciu budovy so zámerom jej nového využitia. 
 
2. Návrh uznesenia na zrušenie uznesenie č. 26/2024 zo dňa 28.2.2024, ktorým bol 
schválený zámer zámeny pozemkov medzi Mestom Krupina a Pavlom Debnárom, 
rod. Debnár, bytom Kopanice 2955/11, Krupina, bez finančného vyrovnania. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 37/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
r u š í  
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uznesenie č. 26/2024 zo dňa 28.2.2024, ktorým bol schválený zámer zámeny 
pozemkov medzi Mestom Krupina a Pavlom Debnárom, rod. Debnár, bytom 
Kopanice 2955/11, Krupina, bez finančného vyrovnania. 
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0  
neprítomný: 0 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Dôvodom zrušenia Uznesenia č. 26/2024 je prehodnotenie žiadosti podľa nového 
zamerania pozemku, vzhľadom na jeho zabratie žiadateľom, a majetkovoprávne 
usporiadanie vlastníctva k pozemkom spôsobom zámeny sa bude s finančným 
vyrovnaním. 
 
3. Návrh uznesenia na schválenie zámeru zámeny pozemkov medzi Mestom Krupina 
a Pavlom Debnárom, rod. Debnár, bytom Kopanice 2955/11, Krupina, s finančným 
vyrovnaním. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 38/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e 
a) za prebytočný majetok Mesta Krupina v súlade so Zásadami hospodárenia 
s majetkom mesta podľa čl. 10 ods. 1 a ods. 3 písm. a), menovite pozemok na 
parcele registra E č. 2297/1 o výmere 107 470 m2, druh pozemku trvalo trávnatý 
porast, LV č. 4578, v k.ú. Krupina, okres Krupina, ktorý je v registri C vedený ako 
parcela č. 7308, druh TTP, ktorý bude zameraný geometrickým plánom do 
novovytvorenej parcely o výmere cca 68 m2, nakoľko pozemok Mesto Krupina 
nevyužíva vzhľadom na jeho charakter a na jeho umiestnenie pri rodinnom dome. 
 
b) spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku, bližšie špecifikovaného v písm. 
c) tohto uznesenia, ako prípad hodný osobitného zreteľa, 
 
c) zámer prevodu majetku zámenou ako prípad hodný osobitného zreteľa v súlade s 
§9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov, menovite pozemok vo výlučnom vlastníctve Mesta Krupina, k.ú. Krupina, 
okres Krupina, vedený na LV č. 4578, parcela KN E č. 2297/1 o výmere 107 470 m2, 
druh TTP, ktorý je v registri C vedený ako parcela č. 7308, druh TTP, bude zameraný 
geometrickým plánom do novovytvorenej parcely o výmere cca 68 m2, sa zamieňa v 
prospech Pavla Debnára, rod. Debnár, bytom Kopanice 2955/11, Krupina, do 
výlučného vlastníctva v 1/1-ine k celku, 
a to za pozemok vo výlučnom vlastníctve Pavla Debnára, rod. Debnár, bytom 
Kopanice 2955/11, Krupina, nachádzajúci sa v k.ú. Krupina, okres Krupina, na 
parcele registra E č. 2293/5 o výmere 42 m2, druh orná pôda, vedený na LV č. 5051, 
ktorý po zameraní geometrickým plánom bude o výmere 42 m2, druh zastavaná 
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plocha a nádvorie, sa zamieňa v prospech Mesta Krupina, Svätotrojičné námestie 
4/4, 963 01 Krupina. 
Pozemky sa zamieňajú s finančným vyrovnaním podľa čl. I ods. 9 písm. b) Cenovej 
mapy Mesta Krupina vo výške 15,78 Eur/m2. 
 
Pre účel prevodu majetku mesta spôsobom zámeny pozemkov sa v súlade so 
Zásadami hospodárenia s majetkom mesta podľa čl. 13 ods. 1 písm. g) prípadom 
hodným osobitným zreteľom rozumie: usporiadanie vlastníctva k pozemku pod 
telesom cesty v prospech mesta Krupina a pre vzájomné usporiadanie pozemkového 
vlastníctva a zosúladenie skutkového stavu so stavom právnym k priľahlému 
pozemku k rodinnému domu a k pozemku, ktorý svojou polohou funkčne nadväzuje 
na pozemok vo vlastníctve žiadateľa. 
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0  
neprítomný: 0 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
4. Návrh uznesenia na schválenie Dodatku č. 1 ku Zmluve o nájme nebytových 
priestorov č. 228602017 medzi Mestom Krupina a NeuroMed JS s.r.o., v zastúpení 
MUDr. Jeanette Stejskalovou, ktorého predmetom je stanovenie výšky nájomného. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 39/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
Dodatok č. 1 ku Zmluve o nájme nebytových priestorov č. 228602017 uzatvorenej 
medzi Mestom Krupina a spoločnosťou NeuroMed JS s.r.o., Horská  576/4, Sliač, 
IČO: 36648621, kde predmetom nájmu sú nebytové priestory v budove Nemocnice 
súp. č. 630, ktorým sa stanovuje nájomné za celý predmet nájmu  vo výške 120 ,- 
Eur/rok, na dobu uzatvorenia nájomnej zmluvy.  
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0  
neprítomný: 0 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
5. Návrh uznesenia na schválenie nájmu poľnohospodárskeho pozemku v prospech 
spoločnosti PD-MEFA s.r.o., Pijavice,  Krupina 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 40/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
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nájom pozemku v súlade s § 9aa ods. 2 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov, menovite 
poľnohospodárske pozemky vo výlučnom vlastníctve Mesta Krupina, vedené na LV 
č. 4578, 6456 v katastrálnom území Krupina, okres Krupina, 

 parcela registra E č. 9090 o výmere  514 m2, druh pozemku trvalý trávnatý 
porast, v úžitkovej ploche 400 m2, 

 parcela registra E č. 9088/3 o výmere 1003 m2, druh pozemku trvalý trávnatý 
porast, 

 parcela registra E č. 9088/4 o výmere 1879 m2, druh pozemku orná pôda, 

 parcela registra E č. 9088/5 o výmere 1776 m2, druh pozemku orná pôda, 

 parcela registra E č. 9088/6 o výmere 922 m2, druh pozemku trvalý trávnatý 
porast, 

v celkovej výmere 5980 m2,  
v prospech spoločnosti PD-MEFA s.r.o., Pijavice, 963 01 Krupina, IČO: 31605109, 
na poľnohospodárske účely pri prevádzkovaní podniku v zmysle zákona č. 504/2003 
Z.z. o nájme poľnohospodárskych pozemkov, poľnohospodárskeho podniku 
a lesných pozemkov a o zmene niektorých zákonov, na dobu určitú 10 rokov od 
podpísania zmluvy, vo výške nájomného 125,- Eur/ha/rok (čo pri výmere 0,598 ha za 
dobu 10 rokov predstavuje úhrn nájomného 747,50  Eur). 
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0  
neprítomný: 0 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
6. Návrh uznesenia na schválenie nájmu pozemku situovaného na ul. Malinovského, 
Krupina, v prospech Slovak Parcel Service s.r.o. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 41/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
nájom pozemku v súlade s § 9aa ods. 2 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov, menovite 
pozemok evidovaný na LV č. 2952,  v katastrálnom území Krupina, okres Krupina, 
situovaný na ul. Malinovského, Krupina, 

 parcela registra C č. 443/1 o výmere  16 319 m2, druh pozemku ostatná 
plocha,  v požadovanej výmere 1 m2,  

v prospech Slovak Parcel Service s.r.o., Senecká cesta 1, 900 28  Ivanka pri 
Dunaji, IČO:31329217, za účelom umiestnenia samoobslužného boxu balíkovo, na 
dobu neurčitú, vo výške nájomného 4,- Eur/m2/mesiac, t.j.: 48,- Eur/rok. 
a to 11 hlasmi z 11  prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0  
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neprítomný: 0 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
7. Návrh uznesenia na schválenie nájmu pozemku situovaného na ul. Železničná, 
Krupina, v prospech Slovak Parcel Service s.r.o. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 42/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
nájom pozemku v súlade s § 9aa ods. 2 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov, menovite 
pozemok evidovaný na LV č. 2952,  v katastrálnom území Krupina, okres Krupina, 
situovaný na ul. Železničná, Krupina, 

 parcela registra C č. 1246/1 o 5954 m2, zastavaná plocha zastavaná plocha 
a nádvorie,   v požadovanej výmere 1 m2,  

v prospech Slovak Parcel Service s.r.o., Senecká cesta 1, 900 28  Ivanka pri 
Dunaji, IČO:31329217, za účelom umiestnenia samoobslužného boxu balíkovo, na 
dobu neurčitú, vo výške nájomného 4,- Eur/m2/mesiac, t.j.:  48,- Eur/rok. 
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0  
neprítomný: 0 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
8. Návrh uznesenia na schválenie uzatvorenie nájomnej zmluvy podľa medzi Mestom 
Krupina a Slovenským vodohospodárskym podnikom, š.p., Bratislava, pre účel 
zriadenia oddychovo-relaxačnej zóny na brehu Vodnej nádrže Krupina.   
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 43/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
uzatvorenie nájomnej zmluvy medzi Mestom Krupina a Slovenským 
vodohospodárskym podnikom, š.p. Bratislava, ako správcom nehnuteľnosti vo 
výlučnom vlastníctve Slovenskej republiky, na pozemok  parcela KN E č. 7948/101 
s výmerou 1296 m2, druh pozemku trvalý trávnatý porast, zapísaný na LV č. 6572, 
k.ú. Krupina, obec Krupina, okres Krupina, vo vyznačenom rozsahu v celkovej 
výmere 550 m2, za účelom vybudovania a prevádzkovania oddychovo – relaxačnej 
zóny na brehu Vodnej nádrže Krupina, vo výške nájomného 0,10 Eur/m2/rok, čo 
predstavuje 55,- Eur/rok, na dobu určitú do 31.12. 2035. 
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0  
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neprítomný: 0 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
9. Návrh uznesenia na schválenie prevodu dlhodobého hmotného nehnuteľného 
majetku do správy Materskej školy so sídlom ul. Malinovského 874, 96301 Krupina 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 44/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
zverenie dlhodobého hmotného nehnuteľného majetku – Inventárne číslo DM200-
2000145 – Rekonštrukcia oplotenia Materskej školy na ulici Malinovského v Krupine, 
ktorého vstupná cena je vo výške 35 947,02 Eur, do správy a majetkovej evidencie 
rozpočtovej organizácii Materská škola, so sídlom ul. Malinovského 874, 96301 
Krupina, v zmysle zmluvy o zverení majetku mesta do správy rozpočtovej organizácii 
Materskej škole na ul. Malinovského 874 v Krupine zo dňa 30.12.2013 a Smernice 
Mesta Krupina – Zásady hospodárenia s majetkom Mesta Krupina a jej Dodatku č. 
1/2024. 
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0  
neprítomný: 0 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
10. Návrh uznesenia na schválenie zámeru zriadenia vecného bremena na priznanie 
práva uloženia inžinierských sietí, ako súčasť stavby „18579 Krupina – J. Špitzera – 
Rozšírenie NNK“, v prospech spoločnosti Stredoslovenská distribučná, a.s., Pri  
Rajčianke 2927/8, 010 47 Žilina, IČO: 36 442 151 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 45/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
a) zámer na zriadenie vecného bremena, na priznanie vecného práva 

umiestnenia elektroenergetického zariadenia, ako súčasť stavby 18579 Krupina 
– J. Špitzera – Rozšírenie NNK“, vrátane ochranného pásma na pozemku vo 
vlastníctve Mesta Krupina, k.ú. Krupina, okres Krupina, vedené na LV č. 4578, 
menovite  
parcela KN-C č. 5174/2, o výmere 2753 m2, druh trvalý trávnatý porast, 
v predpokladanej výmere obmedzenia pozemku 38 m2,  

podľa projektovej dokumentácie vypracovanej spoločnosťou EV-mont s.r.o., 
Rakytovská cesta  6C, 974 05 Banská Bystrica, skutočný rozsah vecného bremena 
bude vymedzený po realizácii stavby porealizačným geometrickým plánom a to 
v prospech spoločnosti Stredoslovenská distribučná, a.s., Pri  Rajčianke 2927/8, 
010 47 Žilina, IČO: 36 442 151,  
obsahom vecného bremena bude povinnosť Mesta Krupina, ako vlastníka pozemkov: 
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 strpieť na dotknutom pozemku na parcele registra C č. 5174/2, vedenej na LV č. 
4578, umiestnenie a uloženie inžinierskych sietí a k nim prislúchajúcim ochranné 
pásmo, v celkovom rozsahu 38 m2,  v rozsahu vyznačenom v geometrickom pláne,  

 umožniť v nevyhnutnej miere vstup na dotknutý pozemok za účelom prevádzky, 
údržby a rekonštrukcie v ktoromkoľvek ročnom období,  

 vecné bremeno sa zriaďuje „in rem“, prechádza s vlastníctvom nehnuteľností na 
nadobúdateľa, 

 vecné bremeno sa zriaďuje s odplatou vo výške 7,- Eur/m2 stanovenej v zmysle 
Zásad hospodárenia s majetkom mesta 1/2024,  

 jednorazovú náhradu za zriadenie vecného bremena je povinný poskytnúť 
povinnému z vecného bremena investor – spoločnosť VERÓNY OaS, s.r.o., 
Priemyselná 936/3, Krupina, IČO 320 056, a to pred podaním návrhu na vklad 
Zmluvy o zriadení vecného bremena do katastra nehnuteľností. 

 
b) uzavretie Zmluvy o zriadení vecného bremena v prospech tretej osoby, 

v ktorej sa zmluvné strany, a to povinný z vec. bremena - Mesto Krupina 
a investor - VERÓNY OaS, s.r.o., Krupina zaväzujú uzatvoriť zmluvu o zriadení 
vecného bremena v prospech tretej osoby – oprávneného z vecného bremena, 
ktorým je Stredoslovenská distribučná, a.s., Pri  Rajčianke 2927/8, 010 47 Žilina, 
IČO: 36 442 151. 

a to 10 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec 
proti: 0 
zdržal sa: Mgr. Anna Surovcová 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
11. Návrh uznesenia na schválenie zámeru zriadenia vecného bremena na priznanie 
práva uloženia inž. sietí, ako súčasť stavby „P2282 – Krupina – J. Špitzera – 
Prekládka NNK“ v prospech spoločnosti Stredoslovenská distribučná, a.s., Pri  
Rajčianke 2927/8, 010 47 Žilina, IČO: 36 442 151 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 46/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
a) zámer na zriadenie vecného bremena, na priznanie vecného práva 

umiestnenia elektroenergetického zariadenia, ako súčasť stavby „P2282 – 
Krupina – J. Špitzera – Prekládka NNK,, vrátane ochranného pásma na 
pozemkoch vo vlastníctve Mesta Krupina, k.ú. Krupina, okres Krupina, vedené 
na LV č. 4578, menovite  
- parcela KN-C č. 5174/2, o výmere  2753 m2, druh trvalý trávnatý porast, 
v predpokladanej výmere obmedzenia pozemku 43 m2,  
- parcela KN-C č. 5174/29, o výmere 346 m2, druh zastavaná plocha a nádvorie, 
v predpokladanej výmere obmedzenia pozemku 40 m2,  

spolu o výmere 83 m2, podľa projektovej dokumentácie vypracovanej spoločnosťou 
EV-mont s.r.o., Rakytovská cesta 6C, 974 05 Banská Bystrica, skutočný rozsah 
vecného bremena bude vymedzený po realizácii stavby porealizačným 
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geometrickým plánom a to v prospech prospech spoločnosti Stredoslovenská 
distribučná, a.s., Pri  Rajčianke 2927/8, 010 47 Žilina, IČO: 36 442 151,  
obsahom vecného bremena bude povinnosť Mesta Krupina, ako vlastníka pozemkov: 

 strpieť na dotknutom pozemku na parcele registra C č. 5174/2 a na parcele 
registra C č. 5174/29, vedené na LV č. 4578, umiestnenie a uloženie 
inžinierskych sietí a k nim prislúchajúcim ochranné pásmo, v celkovom rozsahu 
83 m2, v rozsahu vyznačenom v geometrickom pláne,  

 umožniť v nevyhnutnej miere vstup na dotknutý pozemok za účelom prevádzky, 
údržby a rekonštrukcie v ktoromkoľvek ročnom období,  

 vecné bremeno sa zriaďuje „in rem“, prechádza s vlastníctvom nehnuteľností na 
nadobúdateľa, 

 vecné bremeno sa zriaďuje bez odplaty 
 

b) uzavretie Zmluvy o zriadení vecného bremena v prospech tretej osoby, 
v ktorej sa zmluvné strany, a to povinný z vec. bremena - Mesto Krupina 
a investor - VERÓNY OaS, s.r.o., Krupina zaväzujú uzatvoriť zmluvu o zriadení 
vecného bremena v prospech tretej osoby – oprávneného z vecného bremena, 
ktorým je Stredoslovenská distribučná, a.s., Pri  Rajčianke 2927/8, 010 47 Žilina, 
IČO: 36 442 151. 

a to 10 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec 
proti: 0 
zdržal sa: Mgr. Anna Surovcová 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
7 b2) Výstup z Oddelenia výstavby, ŽP a RM – Ing. Kemp 
 
1.) Rekonštrukcia oplotenia Zberného dvora Krupina – aktualizácia rozpočtu 
z rezervného fondu na ukončenie realizovanej stavby 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 47/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
aktualizáciu rozpočtu z rezervného fondu vo výške 15 000,00 Eur na ukončenie 
realizovanej stavby „Rekonštrukcia oplotenia Zberného dvora Krupina“, Krupinica 
427, Krupina, ktorá je umiestnená na pozemkoch KN-C 2130/5 a 2130/3, v k.ú. 
Krupina a ktorá rieši odstránenie havarijného stavu pôvodného betónového 
oplotenia. 
a to 9 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Mgr. Martin Selecký, Mgr. 
Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko 
zdržal sa: 0  
neprítomný: 0 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
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Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu  
Rozprava: 
Ing. Albert Macko- určite bude hlasovať proti, tak ako sa vyjadril na Komisii rozvoja 
mesta  
 
Dôvodová správa:  
Na základe uznesenia č. 190/2024-MsZ, ktorým bol dňa 25.09.2024 Mestským 
zastupiteľstvom v Krupine schválený zámer rekonštrukcie oplotenia Zberného dvora 
Krupina na ulici Krupinica č. 427 v Krupine, v nadväznosti na následne uzavretú 
Zmluvu o dielo č. 337/2024/OVZP zo dňa 12.12.2024 je v súčasnosti predmetná 
stavba realizovaná. Z dôvodu nepriaznivého počasia na vykonávanie niektorých 
stavebných prác boli tieto práce v súlade s podmienkami uzavretej zmluvy o dielo 
prerušené. Na ukončenie celého diela je preto potrebné schváliť rozdiel finančných 
prostriedkov podľa zmluvy a už vystavenej faktúry v roku 2024, čo predstavuje sumu 
7 686,20 Eur. Zároveň je potrebné vykonať aj práce, ktoré nie sú v zmluve riešené a 
realizácia ktorých je pre ukončenie a následne užívanie diela nevyhnutná. Jedná sa 
najmä doplnenie chýbajúceho kameniva, betónov a asfaltov, realizácia vjazdu zo 
severnej strany pod novou bránou úpravou výškových rozdielov medzi komunikáciu 
a vnútornou plochou zberného dvora, odvodnenie plochy pod novou bránou 
zabudovaním odvodňovacieho rigolu (cestný odvodňovací systém s dostatočnou 
nosnosťou pre nákladné automobily) a jeho napojenie na odvodňovací systém, 
zabezpečenie elektrického pripojenia zabudovanej posuvnej brány vrátane revíznej 
správy, ako aj posunutie nadzemného hydrantu mimo prístupovej cesty vrátane 
dodania potrebných materiálov. Na základe predložených ponúk a vykonaným 
prieskumom cien potrebných materiálov bola táto cena stanovená na cca 7 300 Eur. 
 
2.) Automatická tlaková stanica vodovodu – Kopanice, časť Farárka – zámer 
realizácie a aktualizácia rozpočtu z rezervného fondu 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 48/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
a) zámer realizácie diela „Automatická tlaková stanica vodovodu – Kopanice, časť 
Farárka“ v zmysle projektovej dokumentácie vypracovanej spoločnosťou Gajdoš-
Consulting Engineers, s.r.o., Novomeského 122/6, 960 01 Zvolen, 
b) aktualizáciu rozpočtu z rezervného fondu vo výške 43 000,00 Eur na realizáciu 
diela „Automatická tlaková stanica vodovodu – Kopanice, časť Farárka“, k.ú. Krupina, 
pozemky parc. č. KN-E 2248 a KN-C 8135. 
a to 9 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Mgr. Martin Selecký, Mgr. 
Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
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Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu  
Rozprava: 
Mgr. Július Korčok- hlavná kontrolórka neodporúča čerpanie z rezervného fondu, tak 
prečo sa ide ešte robiť aktualizácia  
Hlavná kontrolórka- táto aktualizácia bola už započítaná, aj tie ostatné, ktoré sa na 
dnešnom zasadnutí budú prerokovávať  
Ing. Adrián Macko- ak sa niečo navrhlo a vybudovalo, ako je možné že je tam 
nedostatočný tlak  
Ing. Kemp- nejdeme prerábať už zrealizované, len doplniť tlak, aby bol dostatočný 
tlak vo viacerých domoch, nevedel to projektant, lebo vstupné údaje boli mätúce, 
nastali problémy už pri realizácii a preto sme navyšovali rozpočet, my sme povinný 
požadovaný tlak vody zabezpečiť a na to je potrebné vybudovať dotláčaciu stanicu 
 
Dôvodová správa:  
Predmetom realizácie je vybudovanie novej automatickej tlakovej stanice vodovodu v 
lokalite Kopanice – časť Farárka. V roku 2024 bol dokončený projekt „Dostavba 
vodovodnej siete Krupina – Kopanice a vodojem Krupina Kopanice“, ktorým sa 
jednak zvýšila bezpečnosť v dodávke pitnej vody – vybudoval sa nový vodojem o 
objeme 2x35 m3 a zároveň sa optimalizoval spôsob čerpania vody a zásobovanie 
rozvodného vodovodu vodou z vodojemu. Následne sa však po sprevádzkovaní 
projektu na časti vetvy 1-1 nedostatočný tlak. Nakoľko tieto tlaky (merané vo 
vodomerných šachtách a na výpustných batériách) nezodpovedajú normovým tlakom 
bol zo strany mesta zabezpečený projekt, ktorý by tento nežiaduci stav odstránil a 
tlak v riešenej vetve 1-1 bol posilnený. 
Predložený projekt vypracovaný spoločnosťou Gajdoš-Consulting Engineers, s.r.o., 
Novomeského 122/6, 960 01 Zvolen pozostáva zo stavebných objektov: 
- SO 01 – Automatická tlaková stanica vodovodu 
- SO 02 – NN elektrická prípojka 
 
7 b3) Výstup z Oddelenia projektového manažérstva - Ing. Šufliarský 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 49/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok z výzvy s kódom PSK-MIRRI-
028-2024-ITI-EFRR na projekt s názvom „Zhodnocovanie BRKO v meste Krupina“. 
a to 10 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Mgr. Martin 
Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Ing. Albert Macko 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu  
Rozprava: 
Ing. Albert Macko- 45% spolufinancovanie v súčasnej dobe je neprijateľné pre Mesto 



 33 

Primátor mesta- teraz ide len o schválenie, aby sa mohlo postupovať ďalej, ak sa 
neupraví výška spolufinancovania, tak do tohto projektu za týchto podmienok 
nepôjdeme, BRKO by nám bolo treba, ale nie za týchto podmienok, snažíme sa o 
zníženie spolufinancovania cez Ministerstvo ŽP, v tom, že to nebudeme využívať na 
podnikateľskú činnosť, budeme poslancov informovať v týchto krokoch, ako sa 
situácia vyvíja  
  
Dôvodová správa:  
Mesto Krupina má Radou partnerstva pre integrovaný územný rozvoj 
Banskobystrického kraja schválený projektový zámer „Zhodnocovanie BRKO v 
meste Krupina“. Predmetom projektového zámeru je vybudovanie nového zariadenia 
na zhodnocovanie biologicky rozložiteľného komunálneho odpadu formou aeróbnej 
fermentácie, vrátane zabezpečenia nevyhnutne potrebných zariadení (traktor s 
príslušenstvom -štiepkovač, prekopávač za traktor, miešací voz, preosievač, kĺbový 
nakladač a mostová váha) pre jeho prevádzku. 
Celkové oprávnené výdavky 1 096 739,30 €, schválené – 603 206,62 €, 
spolufinancovanie 45 % 493 532,68 €. 
Stavba je rozdelená do nasledovných stavebných objektov: 
SO 01 Sklad – dozrievacia plocha/kompostovacia plocha 
SO 02 Sklad BRO – spevnená plocha pre úpravu privezeného biologicky 
rozložiteľného odpadu 
SO 03 Kanalizácia 
SO 04 Rozšírenie areálového vodovodu 
SO 05 Osvetlenie spevnených plôch 
SO 06 Spevnené plochy 
SO 07 Váha 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 50/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
aktualizáciu rozpočtu z rezervného fondu vo výške 10 000,00 Eur na 
spolufinancovanie projektu „Podpora triedeného zberu v meste Krupina“. 
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa:  
Mesto Krupina má Environmentálnym fondom schválený projekt s názvom: „Podpora 
triedeného zberu v meste Krupina“, vo výške 14 949 €. Cieľom projektu je 
zefektívnenie systému zberu vytriedených komunálnych odpadov prostredníctvom 
rozšírenia kapacít na triedený zber odpadov. Projekt zahŕňa nákup malotraktora s 
príslušenstvom (čelný nakladač, príslušenstvo k čelnému nakladaču – lopata) v sume 
24 420 €. 
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Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 51/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
a) Predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu ,,Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ na základe výzvy č. 2024/002 
Fondu na podporu športu na projekt „Multifunkčné ihrisko, úprava šatní a 
bezbariérová toaleta v športovom areáli v meste Krupina“. 
b) Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia finančných 
prostriedkov z Fondu na podporu športu. 
c) Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného 
projektu vo výške minimálne 30% z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu 
164 742,63 €. 
d) Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu 
z rozpočtu Mesta Krupina. 
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu  
Rozprava: 
Primátor mesta- bola by škoda, keby sme nevyužili tieto finančné prostriedky, pre 
tréningovú činnosť klubov  
Ing. Adrián Macko- z čoho sa ihrisko bude skladať  
Primátor mesta- ihrisko bude umiestnené na volejbalovej ploche, má sa rozšíriť, 
verejným obstarávaním sa suma zníži  
Mgr. Michal Strelec- ako je to odkonzultované s futbalistami ohľadom mantinelov, či 
sú potrebné, či sa na tom nedajú ušetriť financie  
Primátor mesta- bolo to diskutované s futbalistami a požadujú mantinely, tak sa 
zahrnuli do rozpočtu 
Hlavná kontrolórka- k bodu c)  doplniť z úverových zdrojov 
Prednosta MsÚ- toto uznesenie ako je naformulované musíme predložiť k žiadosti, 
a potom budeme prijímať uznesenia ďalšie  

 Úloha: Ihrisko na štadióne- napísať na  Slovenský futbalový zväz žiadosť 
o spolufinancovanie na návrh poslanca Mgr. Korčoka 
 

 
Dôvodová správa:  
Mesto Krupina plánuje predložiť žiadosť o poskytnutie príspevku v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ na základe výzvy č. 
2024/002 Fondu na podporu športu na projekt „Multifunkčné ihrisko, úprava šatní a 
bezbariérová toaleta v športovom areáli v meste Krupina“. Projekt zahŕňa nové 
multifunkčné ihrisko, revitalizáciu a úpravu existujúceho trávnatého ihriska na ihrisko 
s umelou trávou, s mantinelmi, záchytné siete, osvetlenie, oporný múr pre zachytenie 
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zeminy kopca, vybudovanie bezbariérovej toalety, stavebné úpravy na budove, 
workoudorové ihrisko. 
 
7 b4) Výstup z Oddelenia školstva a organizačného oddelenia - Ing. Žabková 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 52/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
aktualizáciu rozpočtu Mesta Krupina z Rezervného fondu na financovanie 
rekonštrukcie Plynovej kotolne v pavilóne Základnej školy Eleny Maróthy Šoltésovej 
v Krupine v objekte sa nachádza školská jedáleň a na I. podlaží 4 triedy pre 
výchovno - vzdelávací proces vo výške 51 600,- € na odstránenie havarijného stavu. 
a to 10 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Július 
Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. 
Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Marián Hecl 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa:  
Predpokladané nevyhnutné náklady na odstránenie havarijnej situácie sú vo výške 
51 600,- €. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 53/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
Aktualizáciu rozpočtu Základnej školy E.M. Šoltésovej, Krupina  v časti Športová hala 
navýšenie rozpočtu o 399,60 € na úhradu nákladov spojených s vyhotovením 
Protokolu  merania hluku vo vonkajšom prostredí Športovej haly. 
a to 10 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Július 
Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. 
Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: Mgr. Marián Hecl 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu  
Rozprava: 
Mgr. Skopal- ak treba upraviť prevádzkový poriadok, písomne treba poslať, ako ho 
upraviť a bude to rešpektovať a zmení to, momentálne je zakázané bubnovanie 
a klaksóny  
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Mgr. Marián Hecl- meranie sa uskutočnilo nie objektívne, pri otvorených oknách, 
nakázané povzbudzovanie v hale žiakmi, je proti tomu, aby sa zakázalo 
povzbudzovanie  
Mgr. Skopal- mali byť vytvorené podmienky povzbudzovania, ktoré vznikajú cez 
víkend, nie je to pravda že to bolo silené  
Mgr. Marián Hecl- dal dotaz na p. riaditeľa Mgr. Skopala, koľko krát sa stými rodinami 
stretol, aby sa to vydiskutovalo a predišlo sa zbytočným problémom 
Mgr. Skopal- niekoľko krát sa s rodinami stretol a riešil túto situáciu, ide o cca 3 
rodiny 
Mgr. Michal Strelec- doplnil k hluku- Haly, ktoré sú tiež umiestnené v obytných 
zónach, tak u nás je to tretina z povzbudzovania, pre naše hráčky je to obmedzujúce, 
že ich nemôžu povzbudzovať, je to ťažké pre volejbalový klub, konečne začali chodiť 
ľudia na zápas a teraz chceme spraviť zákaz 
Mgr. Anna Borbuliaková- treba dať návrhy, či je reálne možné znížiť hluk, aby sme 
vyhoveli ľudom, musíme dať návrh na uznesenie, ktoré prijmeme  
Ing. Jaroslav Bellák- ideme obmedzovať povzbudzovanie či nie, máme stanovisko od 
ľudí, meranie, musíme si určiť priority, prísť s riešením 
prof. Ing. Jozef Krilek, PhD.- máme meranie, ale nemáme riešenie- či je možnosť 
spraviť zásah do konštrukcie Športovej haly, aby sme utlmili hlučnosť  
Primátor mesta- hala je normovaná, konštrukcia je určená na športové účely, zatiaľ je 
odporučenie zatvárať okná pri zápasoch 
Ing. Albert Macko- v súčasnej dobe by bolo finančne náročné spraviť úpravy haly  
Mgr. Skopal- z merania niečo vzišlo a musel som to zapracovať do prevádzkového 
poriadku, musí sa prijať uznesenie, ako rozhodne zriaďovateľ  
Mgr. Anna Borbuliaková- navrhla posunúť do Komisii k opätovnému prerokovaniu 
Primátor mesta- je potrebné nájsť riešenie- napr. akustické panely namontovať na 
halu, preveriť možnosti, zatiaľ riešiť uzatváranie okien a dverí, aby hluk nešiel do 
priestoru von plus nájsť možnosť odhlučnenia  
Ing. Jaroslav Bellák- mali by sme ako poslanci vyjadriť svoj názor na obmedzenie 
skandovania:  
Hlasovanie: Poslanci vyjadrili jednotný názor, že sú proti obmedzeniu 
skandovania v športovej hale.  
Ing. Jaroslav Bellák- dať odporúčanie, aby p. riaditeľ ZŠ E. M. Šoltésovej upravil 
prevádzkový poriadok znova, aby nebolo obmedzené skandovanie 
Mgr. Skopal- urobil sa Dodatok k prevádzkovému poriadku, ten sa zruší  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 54/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
a)  b e r i e   n a   v e d o m i e 
informácie, ktoré poskytol p. riaditeľ Základnej školy E. M. Šoltésovej 
k prevádzkovému poriadku a meraniu hluku v Športovej hale 
b) o d p o r ú č a  
p. riaditeľovi ZŠ E. M. Šoltésovej zrušiť Dodatok k prevádzkovému poriadku 
telovýchovného zariadenia v priestoroch Základnej školy E. M. Šoltésovej na 
ochranu pred rizikami súvisiacimi s expozíciou hluku. 
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
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proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 55/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
a)  b e r i e   n a   v e d o m i e 
žiadosť o rozšírenie priestorových kapacít Základnej školy E.M. Šoltésovej, Krupina.  
b) s c h v a ľ u j e  
vypracovať koncepciu rozmiestnenia priestorov pre základné školy na pokrytie 
kapacít a potrieb jednotlivých základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta 
Krupina do termínu aprílového zasadnutia MsZ v Krupine.  
a to 10 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, 
Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu  
Rozprava: 
Mgr. Marián Hecl- odporúča pripraviť analýzu koľko žiakov v našich školách je 
z okolitých obcí 
Mgr. Oľga Búryová- 40 detí zo všetkých ročníkov je z iných obcí na ZŠ E. M. 
Šoltésovej 
Mgr. Martin Selecký- ide hlavne o to, aby mali rodičia právo výberu, ktorú základnú 
školu si zvolia, ak nejaké výzvy budú na financovanie, aby bolo Mesto pripravené 
Primátor mesta- pripravili sme si podrobnú analýzu, ale nechali by sme to na aprílové 
zasadnutie Mestského zastupiteľstva, keď sa vypracuje Koncepcia priestorov, 
nemôžeme to spraviť tak, že v jednej škole bude málo detí a v druhej sa nebudú mať 
kde umiestňovať, následne primátor mesta predložil analýzu detí z obcí- z celkového 
počtu 843 detí máme dokopy 179 detí z obcí, mali by sme si to ukorigovať, absolútne 
je korektné, keď ako zriaďovateľ prijmeme k tomu stanovisko, budeme hľadať 
možnosti pre rozšírenie kapacít 
Mgr. Oľga Búryová- aby sme nebránili riaditeľovi prijímať detí z iných obcí vo vyšších 
ročníkoch, keď má voľnú kapacitu 
Mgr. Skopal- zo žiadosti vyplýva, že jednu triedu máme umiestnenú v športovej hale, 
a to je potrebné doriešiť, nikto ešte teraz nevie ako dopadne zápis na základných 
školách, potom to riešiť definitívne po zápise, potrebujeme aj ďalšie odborné učebne 
čo nám chýbajú 
Ing. Žabková- kompetenciu zriaďovateľ má, pán riaditeľ predkladá počty prijímaných 
žiakov a počty otvorených tried, po zápise budeme vedieť prijať len to čo nám 
umožňuje kapacita oboch škôl, momentálny stav- predškolákov máme 103 detí cca, 
na tento počet našich predškolákoch potrebujeme 4 triedy a sú tam započítané aj 
deti z obcí, ktoré už navštevujú MŠ v Krupine 
Primátor mesta- navrhol rozhodnutie v prvom rade podpísať deťom z Krupiny 
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Mgr. Anna Borbuliaková- nevstupujme do kompetencii riaditeľa, ak bude potreba, 
budeme to riešiť po zápise   
 
Dôvodová správa:  
Riaditeľ ZŠ E.M. Šoltésovej Mgr. Maroš Skopal doručil žiadosť zriaďovateľovi, v 
ktorej žiada o súčinnosť vo veci rozšírenia priestorových kapacít školy. 
 
7 b5) Výstup z ekonomického oddelenia – Ing. Slúková 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 56/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                        
b e r i e   n a   v e d o m i e 
I. aktualizáciu rozpočtu mesta Krupina na rok 2025, podľa prílohy č.1 písm. a).  
a to 9 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, Ing. Adrián Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal 
Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Ing. Albert Macko 
neprítomný: prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
  
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 57/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                        
b e r i e   n a   v e d o m i e 
I. aktualizáciu rozpočtu mesta Krupina na rok 2025, podľa prílohy č.1 písm. b), 
rozpočtové opatrenia schválené primátorom mesta.  
a to 9 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, Ing. Adrián Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal 
Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Ing. Albert Macko 
neprítomný: prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 58/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
I. aktualizáciu rozpočtu mesta Krupina na rok 2025, podľa prílohy č.1 písm. c).  
a to 9 hlasmi z 10  prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, Ing. Adrián Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal 
Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Ing. Albert Macko 
neprítomný: prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
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ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Návrh I. aktualizácie rozpočtu mesta Krupina na rok 2025 je pripravený v zmysle 
Dodatku č.1 k VZN č. 11/2014 § 11 odst. 2, podľa prílohy č.1 písm. a), písm. b) a 
písm. c.  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 59/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
r u š í  
uznesenie č. 241/2024-MsZ schválené dňa 11.12.2024 - prevod finančných 
prostriedkov z Rezervného fondu vo výške 53 093,00 €, na odkúpenie pozemkov, 
hmotného a nehmotného majetku od štátneho podniku LESY Slovenskej republiky.  
a to 8 hlasmi z 9 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Ing. Albert Macko 
neprítomný: prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Nákup hmotného a nehmotného majetku od štátneho podniku LESY SR, nebude 
realizovaný z rezervného fondu, ale z iných zdrojov Mesta Krupina.  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 60/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
navýšenie nájomného na rok 2025 pre spoločnosť Mestské lesy s.r.o., Priemyselná 
969 / 14, 963 01 Krupina, o sumu 24 000,00 €, (t.j. zo sumy 130 000 € podľa 
uznesenia č.233/2024-MsZ zo dňa 11.12.2024, na celkovú sumu 154 000 € - 
nájomné pre rok 2025), upraveného dodatkom k nájomnej zmluve. 
a to 7 hlasmi z 9 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Ing. Albert Macko, Mgr. Michal Strelec 
neprítomný: prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu  
Rozprava: 
Mgr. Marián Hecl-  ak platí, čo povedal primátor a je to dohodnuté s konateľom, že 
podľa finančnej situácii budeme upravovať nájomne v septembri, tak to potom podľa 
situácie upravíme 
Ing. Adrián Macko- zase jednáme o s.r.o. a konateľ tu nie je, očakával by, že konateľ 
by mal sedieť na zasadnutí, keď sa prerokovávajú jeho body   
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Ing. Albert Macko- on ten nájom musí dať Mestu, prečo by nemal, aký je dôvod, bola 
pohľadávka aj v minulosti a musel byť zaplatený plný nájom, mal tu byť konateľ a mal 
sa tu obhájiť, konateľovi sa podarilo získať projekt na pokrytie zamestnanosti, a my 
mu ideme hneď dať robiť most na Čiernom blate 
Primátor mesta- najneskôr v októbri k tomu prijmeme stanovisko, bude zasadať 
Dozorná rada, kde sa to bude riešiť, upozorňujeme ohľadom mostu na Čiernom 
blate, je to havarijný stav  
Ing. Albert Macko- prečo tento most neriešime ako prioritu, prečo nebola táto vec 
navrhnutá pri rozpočte, keď schvaľujeme iné rôzne priority, na ktoré schvaľujeme 
peniaze, prečo sme aj toto neriešili  
 
Dôvodová správa:  
Dôvodom navýšenia nájomného je kladný výsledok hospodárenia MsL s.r.o., t.j. 
spoločnosti so 100 % majetkovou účasťou mesta a potreba získania finančných 
prostriedkov na nákup nehnuteľností vo vlastníctve LESY Slovenskej republiky, š. p. 
Banská Bystrica, Námestie SNP 8, Banská Bystrica, PSČ 975 66, evidovaných v 
katastri nehnuteľností na LV č. 3666, k.ú. Krupina, doteraz užívaných spoločnosťou 
MsL s.r.o.  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 61/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                       
s c h v a ľ u j e  
použitie finančných prostriedkov z nájmu poskytnutých MsL s.r.o. Krupina, na úhradu 
kúpnej ceny v prospech predávajúceho LESY Slovenskej republiky, š. p. Banská 
Bystrica, Námestie SNP 8, Banská Bystrica, PSČ 975 66, za kúpu nehnuteľností 
evidovaných v katastri nehnuteľností na LV č. 3666, k.ú. Krupina v celkovej sume 53 
902,83 €. 
a to 9 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Július 
Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. 
Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Ing. Albert Macko 
neprítomný: Mgr. Marián Hecl 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
7 c) Výstup z Komisie Človek - človeku – Výročná správa ZPOZ za obdobie 01-
12/2024 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu  
Rozprava: 
Mgr. Anna Borbuliaková- dala pripomienky, ktoré vzišli zo zasadnutia Komisie: 
hromadné obstaranie darčekov s logom mesta, vecné ceny pri oceňovaniach, 
chýbajú členovia do Komisie, návrh na doplnenie členov  
Mgr. Michal Strelec- dal dotaz, ako fungujú obrady, kto ich vykonáva, bola zvolaná 
komisia a nedostal pozvánku, chcel vedieť dôvod  
Primátor mesta- preveriť, ako sa zvolávala komisia, či boli oslovený všetci členovia, 
postup volania vykonávateľov na jednotlivé obrady, pri sobášoch a pohreboch si 
vyberajú ľudia vykonávateľov 
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Mgr. Anna Borbuliaková- postup je taký, že najprv sa osloví primátor a potom 
viceprimátorka a ďalší vykonávatelia, kedy sa komu dá, tu ide hlavne o recitátorov 
a hudbu, pomocný personál pri obradoch, nie vykonávateľov 
Primátor mesta- vykonávateľov obradov máme, ale ten pomocný personál obradu 
nám chýba /recitovanie, hranie/  

 Úloha: v priebehu mesiaca marec zvolať komisiu a pozvať všetkých 
členov- tajomník komisie 

 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 62/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                        
b e r i e   n a   v e d o m i e 
Výročnú správu ZPOZ za obdobie 01-12/2024. 
a to 7 hlasmi z 7 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Július 
Korčok, Ing. Albert Macko, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomní: Mgr. Marián Hecl, Ing. Adrián Macko, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Mgr. 
Martin Selecký 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Bod 8: Výročná správa hlavnej kontrolórky mesta Krupina za rok 2024 – Ing. 
Marta Murínová 
 
Hlavná kontrolórka mesta- Správu o kontrolnej činnosti za rok 2024 hlavná 
kontrolórka predkladá mestskému zastupiteľstvu v súlade s ustanovením § 18f ods. 1 
písm. e) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
     V zmysle príslušných ustanovení zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v 
z. n. p. vykonáva hlavný kontrolór kontrolnú činnosť, ktorou sa rozumie kontrola 
zákonnosti, účinnosti, hospodárnosti a efektívnosti pri hospodárení a nakladaní s 
majetkom a majetkovými právami mesta, ako aj s majetkom, ktorý obec užíva podľa 
osobitných predpisov.  
Ďalej sa jedná o kontrolu príjmov, výdavkov a finančných operácií mesta, kontrola 
vybavovania sťažností a petícií, kontrola dodržiavania všeobecne záväzných 
právnych predpisov vrátane nariadení mesta, kontrola plnenia uznesení mestského 
zastupiteľstva, kontrola dodržiavania interných predpisov mesta a kontrola plnenia 
ďalších úloh ustanovených osobitnými predpismi. 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu  
Rozprava k Rezervnému fondu: 
Ing. Albert Macko- Správa k rezervnému fondu, názor kontrolóra na čo by mal slúžiť 
Hlavná kontrolórka- do RF ide celý výsledok hospodárenia, o všetkom rozhoduje 
Mestské zastupiteľstvo, na čo sa použijú finančné prostriedky z Rezervného fondu, 
na dofinancovanie budeme musieť využívať úverové zdroje 
Ing. Jaroslav Bellák- nechcel, aby niekto vnímal, že chcel blokovať investičné akcie, 
situácia je taká, že po dnešnom dni, keď sme všetko schválili, tak je na Rezervnom 
fonde mínus 162 €, a to čo sme schválili musíme robiť z úverových zdrojov, takto 
sme sa rozhodli, aby sme sa o rok nestretli a kritizovali, že nemáme a nikto nám to 
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nepovedal, že financie nie sú, toto mesto nemá žiadnu rezervu momentálne, musíme 
začať zásadnejšie šetriť 
Hlavná kontrolórka- vytvoril sa cestný fond, časť z financií išla do tohto fondu, na 
decembrovom zasadnutí Mestského zastupiteľstva sa to riešilo, že mali prísť 
nedoplatky za dane a za Majerský rad financie, o ktoré sa súdime, inak by tam bolo 
plus 350 000 €, keby to bola skutočnosť a peniaze by prišli, zatiaľ sa tak nestalo 
Primátor mesta- pričinením iným, nie našim musíme bojovať o peniaze, ktoré nám 
chýbajú v rozpočte 
Ing. Jaroslav Bellák- na 10 strane, termíny – opraviť chyby v materiály, treba to 
preveriť 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 63/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                        
b e r i e   n a   v e d o m i e 
Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Krupina za rok 2024. 
a to 7 hlasmi z 7 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef 
Krilek, PhD., Ing. Albert Macko, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomní: Mgr. Marián Hecl, Ing. Adrián Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Oľga 
Búryová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Podľa §  18f ods. 1 písm. e) zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v znení neskorších predpisov hlavná kontrolórka mesta predkladá 
správu o kontrolnej činnosti mestskému zastupiteľstvu najmenej raz ročne, a to do 60 
dní po uplynutí kalendárneho roku.  
V súlade s uvedeným predkladám Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 
mesta Krupina za rok 2024. 
 
Bod 9: Správy z kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta v zmysle Plánu o 
kontrolnej činnosti na I. polrok 2025 – Ing. Marta Murínová 
 
Hlavná kontrolórka mesta- predložila Správy z kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky: 
1. Správa o výsledku kontroly prevodov majetku mesta  Krupina za rok 2024 
2. Správa o výsledku kontroly plnenia uznesení za obdobie od 1.7.20224 – 
31.12.2024. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 64/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                        
b e r i e   n a   v e d o m i e 
Správu z kontroly prevodov majetku mesta Krupina za rok 2024. 
a to 6 hlasmi z 7 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef 
Krilek, PhD., Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 



 43 

zdržal sa: Ing. Albert Macko 
neprítomní: Mgr. Marián Hecl, Ing. Adrián Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Oľga 
Búryová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 65/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                        
b e r i e   n a   v e d o m i e 
Správu z kontroly  plnenia uznesení  za obdobie od 1.7.2024 – 31.12.2024. 
a to 7 hlasmi z 7 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef 
Krilek, PhD., Ing. Albert Macko, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomní: Mgr. Marián Hecl, Ing. Adrián Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Oľga 
Búryová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 66/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                        
r u š í 
uznesenie č. 222/2024 – MsZ. 
a to 7 hlasmi z 7  prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef 
Krilek, PhD., Ing. Albert Macko, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomní: Mgr. Marián Hecl, Ing. Adrián Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Oľga 
Búryová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Jedná sa o schválenú aktualizáciu rozpočtu Mesta Krupina z Rezervného fondu na 
financovanie rekonštrukcie Plynovej kotolne v pavilóne Základnej školy Eleny 
Maróthy Šoltésovej v Krupine v objekte sa nachádza školská jedáleň a na I. podlaží 4 
triedy pre výchovno-vzdelávací proces vo výške 55 000,- € na odstránenie 
havarijného stavu. Aktualizácia je predložená na I. zasadnutie MsZ. 
 

Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 67/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                        
r u š í 
uznesenie č. 273 /2023-MsZ. 
a to 7  hlasmi z 7 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef 
Krilek, PhD., Ing. Albert Macko, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
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neprítomní: Mgr. Marián Hecl, Ing. Adrián Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Oľga 
Búryová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Dôvodová správa: 
Jedná sa o prevod finančných prostriedkov z Rezervného fondu vo výške 35 840,00 
€, na odstránenie havarijného stavu schodiska v budove na Svätotrojičnom námestí 
č. 9.  Nerealizovalo sa. 
 
Bod 10: Správa z kontroly preverenia podmienok pre prijatie návratných 
zdrojov financovania Mesta Krupina  k 31.12.2024 – Ing. Marta Murínová 
 
Hlavná kontrolórka mesta-  predložila správy z kontroly: 
1. Správa z preverenia podmienok pre  prijatie   návratných zdrojov financovania k 
31.12.2024. 
2. Správa z  kontroly úverového zaťaženia Mesta Krupina k 31.12.2024. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 68/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                        
b e r i e   n a   v e d o m i e 
Správu z kontroly preverenia podmienok pre prijatie návratných zdrojov financovania 
Mesta Krupina k 31.12.2024. 
a to 7 hlasmi z 7 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef 
Krilek, PhD., Ing. Albert Macko, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomní: Mgr. Marián Hecl, Ing. Adrián Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Oľga 
Búryová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 69/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                        
b e r i e   n a   v e d o m i e 
Správu z kontroly úverového zaťaženia mesta Krupina k 31.12.2024. 
a to 7 hlasmi z 7 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef 
Krilek, PhD., Ing. Albert Macko, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0  
zdržal sa: 0 
neprítomní: Mgr. Marián Hecl, Ing. Adrián Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Oľga 
Búryová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 
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Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 70/2025-MsZ                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine                                                                                                                                                        
b e r i e   n a   v e d o m i e 
Správu z kontroly čerpania finančných prostriedkov z rezervného fondu k 26.2.2025. 
a to 7 hlasmi z 7 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 

za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef 
Krilek, PhD., Ing. Albert Macko, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomní: Mgr. Marián Hecl, Ing. Adrián Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Oľga 
Búryová 
ospravedlnený: Ing. Peter Filuš 

 
Dôvodová správa: 
Návrh uvedených uznesení  je pripravený v zmysle Plánu o kontrolnej činnosti HK na 
I. polrok 2025. 
 
Bod 11: Rôzne 
Do bodu Rôzne sa už nik s prítomných poslancov neprihlásil.  
 
Bod 12: Záver 
 
 Nakoľko nik z prítomných poslancov už nemal žiadne pripomienky,  primátor 
mesta ukončil zasadnutie. 
 Autentický záznam zo zasadnutia je archivovaný u zapisovateľky 
zápisnice. Ukončenie zasadnutia o 18.40 hod. 
__________________________________________________________________ 
V Krupine, 26.2.2025 
Zapísala: Ing. Tatiana Homolová 
 
 
 
prof. Ing. Jozef Krilek, PhD.                                         Ing. Ján Šufliarský 
Overovateľ I.                                                                     prednosta MsÚ 
 
 
 
       
Mgr. Michal Strelec                                                  Ing. Radoslav  V a z a n 
Overovateľ II.                                                                    primátor mesta 


